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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tilos lesz a disznóvágás? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány által 2010-töl tervezett higiéniai nemzeti útmutató rendelet a falusi vendégasztal -
szolgáltatók ellehetetlenítését fogja eredményezni, amely a hagyományos disznóölést gyakorlatila g
eltöröli Magyarországon . Ennek következtében nem lesz lehetősége a házigazdának arra, hogy leölj e
saját disznaját és a sertés húsából pörköltet készítsen a vendégeinek. Erre csupán csak akkor lenne
lehetősége, ha saját pénzen saját vágóhidat létesít, vagy a sertést elviszi a legközelebbi üzembe, aho l
saját költségén levágják a tulajdonát képező malacot.

Ez a tevékenység elsősorban a kevesebb pénzből élő vagy munkanélküli falusiaknak biztosít hav i
hatvan-nyolcvanezer forintos többletpénzt, akik a rendelet el őírásainak nem tudnak majd megfelelni
így kevesebb pénzből fognak gazdálkodni. Emiatt ezek az emberek nem tudják majd megkeresni a téli
tüzelőre valót, így szociális segélyért fognak sorban állni az önkormányzatoknál .

Ezen kívül a rendelettervezett nem életszer ű , mivel a külföldi és hazai vendégek éppen azért veszne k
részt disznóölésen és az abból készített lakomán, pálinka- és borkóstolókon, mert egyedi, semmive l
sem összehasonlítható hangulat jellemzi az eseményt .

Ennek fényében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy:

Tilos lesz a disznóvágás Magyarországon a rendelet következtében ?
Készített e hatástanulmányt a kormányzat a rendelet várható következményeir ől?
Milyen hatása lesz a rendeletnek a falusi vendégasztal-szolgáltatásra ?
Mi lesz azokkal az emberekkel, akik eddig disznóvágásból teremtették el ő a téli tüzelőre valót de ne m
tudnak megfelelni a rendelet el őírásainak?
Kívánja e támogatni a kormányzat saját vágóhidak létesítését ?
Életszer űnek tekinti e a tervezett rendeletet ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2009 . július 28 .

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő
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